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“The Intimate Room
Seeing What the Patient Sees: New Concepts of Transference”

Giuseppe Civitarese, psychiatrist, PhD in psychiatry and relational sciences, is a training and super-
vising analyst in the Italian Psychoanalytic Society, and a member of the American Psychoanalytic 
Association and of the International Psychoanalytic Association. He lives and is in private practice 
in Pavia, Italy. He lectures in Italy and internationally and publishes widely on subjects including the 
theory of the analytic field, Bion and the post-Bionian psychoanalysis, and psychoanalytic criticism. 
He is the editor of the Rivista di Psicocoanalisi, the journal of the Italian Psychoanalytic Society.
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« La chambre Intime
Voir ce que le patient voit : Nouveaux concepts sur le transfert »

Giuseppe Civitarese, psychiatre, PhD en psychiatrie et sciences relationnelles, analyste didacticien et 
superviseur à la Société psychanalytique italienne, et membre de l’American Psychoanalytic Associa-
tion et de l’Association psychanalytique internationale. Il demeure et travaille en cabinet privé à Pavie, 
en Italie. Il dirige des séminaires en Italie et sur la scène internationale et il publie régulièrement sur 
des sujets variés tels que la théorie psychanalytique, Bion et la psychanalyse post-Bion, la critique 
psychanalytique. Il est actuellement rédacteur de la Rivista di Psicoanalisi, la revue de la Société psy-
chanalytique italienne.


